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MONDELINGE VRAGEN

Van: SP / Brammert Geerling
Aan: College B&W
Datum:06-07-2021
Betreft: Bekeuren pakketbezorgers binnenstad

Inleiding
Zwolse winkels in de binnenstad zijn afhankelijk van pakketbezorgers die hen s’ochtends 
bevoorraden. Er zijn tijden opgesteld waarbinnen dat mag, op een gegeven moment blijven de 
pollers omhoog. Bezorgers die dan nog druk bezig zijn kunnen dan nog wel hun ronde afmaken.

Er zijn tig redenen waarom bezorging langer duurt. Een ongeluk op de weg, winters weer, storing in 
sorteermachines of promotieacties die zorgen voor een stormvloed aan extra pakketten kunnen 
allemaal redenen zijn waarom bezorgers pas later kunnen vertrekken of langer in de binnenstad 
moeten verblijven. 

De SP heeft het signaal gekregen dat het handhavingsbeleid recent is veranderd. Het wordt al jaren 
gedoogd dat pakketbezorgers die om 12 uur (of 13:00 op maandag) nog niet klaar zijn hun ronde 
mogen afmaken. Volgens handhavers zou er zijn geklaagd door ondernemers i.v.m. de veiligheid en 
er zijn recent boetes uitgeschreven. Dat bevreemdt zowel de bezorgers als de SP, aangezien 
ondernemers juist sterk afhankelijk zijn van deze bezorgers. Ook zien wij geen verandering in de 
veiligheidssituatie in de binnenstad. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen:

1. Klopt het dat de gemeente haar beleid omtrent bezorgers in de binnenstad heeft gewijzigd en zo 
ja waarom?

2. Zo ja waarom is hier niet met bezorgers over gecommuniceerd? En zo nee, hoe verklaart het 
college dan de uitgeschreven boetes?

3. Snapt het college dat winkels nu eenmaal bevoorraad moeten worden en dat pakketbezorgers nu 
al onder grote tijdsdruk werken en door bovengenoemde redenen niet altijd 12 (of 13:00) klaar 
kunnen zijn? 

4. Is het college bereid dit beleid te heroverwegen en de oude situatie te herstellen? 


